巴黎草莓
Strawberry in Paris.

by糯米糰
有個黑影飄啊飄啊飄過我的面前　我  想知道你是誰
There's a fluttery figure walking down the roads and passing by me. I wanna know who you are. 

跟著你的背影散發出來一種香味　喔　那不是香水
With the sight of your back, I smelled a waft of fragrance. Oh. That's not the perfume.

剎那之間空氣全都凝結　只有你的香味在我面前
The air was frozen all of a sudden, leaving your scent for me.

曾經聽說可是卻又從沒真的見過　就像巴黎的草莓
Have heard it but I never saw it by my eyes. It is strawberry in Paris. 

回家的路上我經過幾條熱鬧的街　我　感覺有點累
On the way home, passing through hustle and bustle streets. I felt a little tired.

繽紛的新潮卻感受不到一絲新鮮　喔　也許有偏見
Can't taste any freshness inn the colorful fashions. Oh. Might be biased.

一張一張相同精緻的臉就像翻開雜誌的照片
Though cover girls from magazines had fine bodies and delicate faces.

美好的感覺卻只能留在記憶裡面　就像巴黎的草莓
Wonderful feeling and memory they can't give me.  Wonder is strawberry in Paris.

巴黎的草莓　和你雖然只是擦肩　但我知道那不是人工的香甜
Strawberry in Paris.  We brushed past each other. But I knew you're not the artificial sweetener.

巴黎的草莓　這名字真的很美　你是否也有和我一樣相同感覺
Strawberry in Paris. What a lovely name you had. Did you feel the same affection as I do?

巴黎的草莓　期待你的再次出現　不願意等待變成浪費了時間
Strawberry in Paris. Wanna see you again so bad. Don't want waiting become wasting time.

巴黎的草莓　也許我們會再見　只是一切都已經改變
Strawberry in Paris. Maybe we'll meet again. But everything will have changed.

霓虹燈正閃爍　巴黎草莓不再經過　我　感受到失落
Neon lights are flashing. Strawberry does not come by. I am deeply lost.

香味也許不同　日子還是一樣要過　我　試著去感動
Different scent there is. Days fly and life must go on. I try to find my passion back.

這個星球從沒停止轉動　只是愈轉讓我愈矇矓
The world keeps spinning round and round. Never stop. Make me feel more and more dizzy. 

什麼叫做追求誰和誰整天盲從　我　不想再追究
What's the so-called pursuit? Who is the one blindly following? I don’t want to know.

